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Abstract (en)
The training device for gymnastic exercises has a frame (1, 2), a padded board (11, 12), supported at least partially on said frame, and at least one
training apparatus (4, 5) arranged in the head region of the padded board. In order that different exercises can be carried out using this training
device without reconstruction or attachment of training apparatuses, the frame (1, 2) is to have a guide (8), extending in the direction of the padded
board (11, 12), for the padded board (11, 12), which is longitudinally displaceable on said guide, and at least one further training apparatus (7) is to
be arranged in the displacement region of the padded board. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Trainingsgerät für gymnastische Übungen, - mit einem Rahmen (1, 2), einem darauf zumindest teilweise abgestützten
Polsterbrett (11, 12) und wenigstens einer im Kopfbereich des Polsterbrettes angeordneten Trainingseinrichtung (415). Damit mit diesem
Trainingsgerät ohne Umbau oder Anbau von Trainingseinrichtungen verschiedene Übungen durchgeführt werden können, soll der Rahmen (1, 2)
eine sich in Richtung des Polsterbrettes (11, 12) erstreckende Führung (8) für das daran längsverschiebliche Polsterbrett (11, 12) aufweisen und soll
im Verschiebebereich des Polsterbrettes wenigstens eine weitere Trainingseinrichtung (7) angeordnet sein.
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